
Zápisnica

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nižnej Boci konaného
dňa 28.02.2025 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu

Prítomní:          Starostka : Mgr. Silvia Skusilová
                           Poslanci : Martin Lichardus

Ing. Peter Matejko 
Anna Trajteľová
Ing. Tomáš Hellebrandt

Neprítomní: Mgr. Silvia Rísiková – ospravedlnená
Ďalší prítomní:        Hlavná kontrolórka PhDr. Desana Stromková 

Verejnosť:          

Návrh programu:

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2024
5. Zámer zameniť parcely vo vlastníctve obce na žiadosť Ing. Zlatice Kuchárskej 
6. Rozpočtové opatrenie – schválenie prevodu financií z rezervného fondu na financovanie výstavby 

kontajnerového stojiska. 
7. Rôzne

a) ŽSK - žiadosť o dotáciu na multifunkčné ihrisko 
b) Detské ihrisko
c) 2. vydanie vlastivednej monografie Vyšná a Nižná Boca
d) Sála kultúrneho domu – odhlučnenie. 

8. Ukončenie

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
Zasadnutie obecného zastupiteľstva /ďalej iba OZ/ zahájila a viedla starostka obce. Privítala prítomných,  
ospravedlnila poslankyňu Mgr. Silviu Rísikovú a skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní štyria poslanci, 
a preto ho v zmysle § 12 ods. 7) zákona 369/90 Zb. o obecnom zriadení prehlásila za uznášania schopné.  Návrh 
programu bol poslancom zaslaný emailom. 
Navrhnutý program zasadnutia   poslanci schválili  všetkými hlasmi.  (uznesenie č. 8/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice
Za overovateľa zápisnice bol  určený  Ing. Tomáš Hellebrandt, za zapisovateľku zasadnutia OZ bola určená 
starostka.
Poslanci zobrali na vedomie overovateľa a zapisovateľku všetkými hlasmi (uznesenie č. 9/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia  31.01.2025 
Všetky prijaté poverujúce uznesenia sú splnené alebo sa priebežne plnia.
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení všetkými hlasmi (uznesenie č. 10/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 4. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2024
Hl. Kontrolórka pripomenula, že správa o kontrolnej činnosti je zhrnutím kontrol vykonaných v roku 2024 a je 
povinne zverejňovaná. Kontrolnú činnosť v roku 2024 vykonávala v súlade s Plánom kontrolnej činnosti na I. 
polrok 2024, a s Plánom kontrolnej činnosti na II. polrok 2024, ktoré schválilo obecné zastupiteľstvo.   
Poslanci  zobrali správu hl. kontrolórky na vedomie všetkými hlasmi (uznesenie č. 11/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)



K bodu 5. Zámer zameniť parcely vo vlastníctve obce na žiadosť Ing. Zlatice Kuchárskej.
Ing. Zlata Kuchárska podala na obec žiadosť o zámenu pozemkov pod cestou, ktoré boli  zamerané 
geometrickým plánom č. 21/2021 zo dňa 12.04.2021, vyhotovený Ing. Marekom Rajniakom, AGEOMAR s.r.o. 
Liptovská Sielnica 183, 032 23 Liptovská Sielnica, IČO: 36683621. Ide o posun cesty smerom ku vodnému toku 
Chopcovica, nakoľko hranica pôvodnej cesty prechádzala v blízkosti jej nehnuteľnosti, preto p. Kuchárska  žiada 
o posun hraníc miestnej cesty podľa predmetného GP. Geometrický plán je zapísaný do katastra nehnuteľností, 
ale posun hraníc nie je  právne vysporiadaný. Zákon o majetku obcí neupravuje prevod majetku formou zámennej 
zmluvy, nevylučuje však ani možnosť obcí uzavrieť zámennú zmluvu. Obec môže uzavrieť zámennú zmluvu na 
základe použitia § 9a ods. 8 písm. e) zákona o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom 
rozhodne obecné zastupiteľstvo. Poslanci po vysvetlení situácie vykreovali zámer zameniť pozemky vo 
vlastníctve obce, (ktoré obec nadobudla kúpou od p. Ing. Kuchárskej) z dôvodu hodného osobitného zreteľa.
Obec zamení 17 m² za 18 m² p. Kuchárskej. Zámer bude zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke obce 15 
dní pred schválením zámeny. 
Poslanci schválili Zámer zameniť pozemky obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa všetkými hlasmi 
(uznesenie č. 12/2025, za 4 – Ing. Peter Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - 
proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 6. Rozpočtové opatrenie – schválenie prevodu financií z rezervného fondu na financovanie 
výstavby kontajnerového stojiska. 
Z Envirofondu sme žiadali o dotáciu v sume 48.000.- € na výstavbu kontajnerového stojiska, ktoré bude 
zabezpečené pred medveďom hnedým. Dostali sme len 24 000,- €, preto musíme schváliť prevod z rezervného 
fondu na úhradu bagrovania, odvoz sute, sanáciu obvodových múrov a vecí, ktoré sa v priebehu výstavby 
vyskytnú. Z dotácie zaplatíme tesárske, klampiarske práce a kovové zabezpečenie.    
Poslanci schválili prevod z rezervného fondu v sume 10 000,-€ všetkými hlasmi (uznesenie č. 13/2025, za 4 – 
Ing. Peter Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 7. Rôzne
a) Starostka obce podala na Žilinský samosprávny kraj žiadosť o dotáciu na výmenu sietí na multifunkčnom 

ihrisku v sume 12 600,-€.
b) Detské ihrisko –  poslanci spolu s dobrovoľníkmi postavia svojpomocne detské ihrisko 
c) Na Fb bude prebiehať kampaň na 2. vydanie vlastivednej monografie Každý kto má záujem podporiť 

vydanie knihy, môže prispieť obci darom v sume 50 € a automaticky získa knihu  s uvedením svojho 
mena  v publikácii.  Podnikateľom ponúkame možnosť reklamy na zadnej strane publikácie, kde bude za 
príspevok 500 € uverejnené meno, kontakt a logo firmy. Financie môžu záujemci posielať na účet obce 
s poznámkou DAR NA KNIHU. 

d) Sála KD – odhlučnenie : starostka komunikovala s odborníkom na odhlučnenie verejných budov, ktorý sa 
pokúsi navrhnúť riešenie aj pre našu sálu, ale tieto projekty sú finančne náročnejšie. V prvom rade je 
potrebné obstarať buď ťažšie závesy na okná alebo žalúzie. 

K bodu 8. Ukončenie 
Starostka  poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie  OZ

Zapísal: Mgr. Silvia Skusilová Mgr. Silvia Skusilová
starostka

Overovateľ: Ing. Tomáš Hellebrandt 




